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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

              zo dňa 03.10.2024       č. 3/2024 

 

 

Miesto rokovania: MsÚ Stará Ľubovňa – malá zasadačka 

Prítomní: Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš,        

Ing. Aleš Solár, Ing.Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Ing. Michal Alexík 

Neprítomní: MUDr. Peter Karaš, Pavel Jeleň 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Vyhodnotenie Ľubovňa v pohybe 2024 (Beh za zdravé mesto a pridružné športy) 

a Banánového behu žiakov ZŠ 2024 

3. Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových súťažiach 

partnerských miest v roku 2024 (organizátor - mesto Stará Ľubovňa) 

4. Možnosť intenzívneho inzerovania termínov nadchádzajúcich športových udalostí klubov 

pôsobiacich v meste Stará Ľubovňa v Ľubovnianskych novinách 

5. Predkladanie podnetov ku zmenám a úpravám dotačných kritérií 

6. Rôzne 

7. Záver 

K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

 

Predseda komisie športu a mládeže Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 3. 

rokovanie komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) v roku 

2024. 

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania. 

HLASOVANIE 

prítomní : 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš, Ing.Aleš Solár, 

Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. Michal Alexík 



2 
 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.1: 

Komisia s c h v á l i l a program 3. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 2  Vyhodnotenie Ľubovňa v pohybe 2024 (Beh za zdravé mesto a pridružné športy) 

a Banánového behu žiakov ZŠ 2024 

 

Predmetné podujatia vstupne odprezentoval a vyhodnotil Ing.Aleš Solár. Následne boli 

informácie doplnené členmi komisie, ktorí sa podieľali na ich príprave a realizácii.  

 

Návrhy komisie na zlepšenie: 

 Presun termínu Ľubovňa v pohybe na piatkový termín. Návrh pre rok 2025 je 13.6. 

alt.20.6.2025 

 Skrátiť rozostup medzi hlavným behom a žiackym behom v rámci Behu za zdravé 

mesto 

 V rámci Banánového behu zvýšiť počet detí v štafetách jednotlivých ročníkov 

(primárne pri vyšších ročníkoch) 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš, Ing.Aleš Solár, 

Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.2: 

Komisia berie na vedomie vyhodnotenie podujatí Ľubovňa v pohybe 2024 (Beh za zdravé 

mesto a pridružné športy) a Banánového behu žiakov ZŠ 2024 a odporúča prijať návrhy 

komisie do budúcnosti pre zlepšenie predmetných podujatí.  
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K bodu č. 3 Vyhodnotenie spolupráce s partnerskými mestami a účasti na športových 

súťažiach partnerských miest v roku 2024 (organizátor - mesto Stará Ľubovňa) 

 

Predmetné podujatie vstupne odprezentoval a vyhodnotil Ing.Aleš Solár. Následne boli 

informácie doplnené členmi komisie, ktorí sa podieľali na ich príprave a realizácii. Všeobecne 

panovala zhoda, že sa jednalo o vysoko profesionálne zorganizované podujatia po každej 

stránke, čo ocenili aj partnerské mestá v rámci svojich ďakovných listov.  

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš, Ing.Aleš Solár, 

Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.3: 

Komisia  berie na vedomie informáciu o vyhodnotení spolupráce s partnerskými mestami a 

účasti na športových súťažiach partnerských miest v roku 2024 (organizátor - mesto Stará 

Ľubovňa) 

 

 

K bodu č. 4 Možnosť intenzívneho inzerovania termínov nadchádzajúcich športových 

udalostí klubov pôsobiacich v meste Stará Ľubovňa v Ľubovnianskych novinách. 

 

Vstupnú informáciu k tomuto bodu predniesol predseda komisie Mgr. Patrik Boďo, ktorého 

neskôr doplnil Roman Šipoš. Návrh spočíval v možnosti vytvorenia „športového okienka“ 

v Ľubovnianskych novinách a v ďalších informačných kanáloch Ľubovnianskej mediálnej 

spoločnosti. Tento návrh sa stretol so všeobecným súhlasom.  

 

Roman Šipoš odprezentoval aj možnosť odprezentovania podujatí na LED obrazovke na 

Mestskej plavárni.  
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Obidva body boli pozitívne prijaté a je potrebné osloviť kluby s využitím tejto možnosti zo 

strany Komisie športu a mládeže pri MsZ.  

 

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš, Ing.Aleš Solár, 

Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 

 

Prijaté uznesenie č.4: 

Komisia  berie na vedomie možnosť intenzívneho inzerovania termínov 

nadchádzajúcich športových udalostí klubov pôsobiacich v meste Stará Ľubovňa v 

Ľubovnianskych novinách a odporúča predsedovi komisie oboznámiť s touto ponukou ako aj 

s ponukou prezentovania podujatí na LED obrazovke mestskej plavárne predsedu komisie.  

 

K bodu č. 5 Predkladanie podnetov ku zmenám a úpravám dotačných kritérií 

 

V rámci diskusie sa prijal všeobecný záver, že členovia komisie pošlú návrhy na prípadné 

zmeny a úpravy dotačných kritérií do 31.10.2024 s tým, že nasledujúca komisia bude 

v termíne medzi 4 – 15.11.2024. Otvorila sa tiež téma zriadenia transparentných účtov pre 

jednotlivé kluby čerpajúce dotáciu z mesta, čo bola tiež interpelácia poslanca Patrika 

Nemerguta.  

 

HLASOVANIE 

Prítomní: 9 

hlasovali za: 9 

Mgr. Patrik Boďo, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš, Ing.Aleš Solár, 

Pavol Gurega, Jaroslav Pavlík, Patrik Nemergut, Pavel Jeleň, Ing. Michal Alexík 

hlasovali proti: 0 

hlasovania sa zdržali: 0 
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Prijaté uznesenie č.5: 

 Komisia b e r i e  n a  v e d o m i e možnosť predkladania podnetov ku zmenám a 

úpravám dotačných kritérií a odporúča členom komisie poslať ich návrhy na zmeny a úpravy 

v termíne do 31.10.2024 

 

K bodu č. 6   Rôzne 

Nikto z členov komisie nemal návrh do bodu rôzne.  

 

K bodu č.7   Záver 

 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie 

Mgr. Patrik Boďo s tým, že termín ďalšej komisie bude v termíne medzi 4 – 15.11.2024. 

 

 

 

. 

 

 

Stará Ľubovňa  8.10.2024 

                                                                                                     

                                                                                                

                                                                                            Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                                                                                                  predseda komisie 

 

Z a p í s a l : Ing.Aleš Solár  
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